

William R. Hite, Jr., Ed.D. Superintendent

ថ្ងៃទី ៧ ខែ កុម្ភៈ ឆ្នាំ ២០២២

ជូនចំពោះ ក្រុមគ្រួសាររបស់ ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្វីឡាដេល្វិញ៖

ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្វីឡាដេល្វិញ មានសេចក្តីសោមនស្សរីករាយក្នុងការប្រកាសថា នៅថ្ងៃព្រហស្បតិ៍ ទី ១០ ខែ កុម្ភៈ ឆ្នាំ ២០២២ យើងនឹងចេញផ្សាយ របាយការណ៍ស្តីអំពីការវិភាគចម្រើន របស់សាលា លើការអប់រំ និងសមធម៌ (SPREE) សម្រាប់ឆ្នាំសិក្សា ២០២០-២០២១។

របាយការណ៍ស្តីអំពីការវិភាគចម្រើនរបស់សាលា លើការអប់រំ និងសមធម៌ (SPREE) ថ្មី ជំនួស របាយការណ៍ស្តីអំពីការវិភាគចម្រើនរបស់សាលា (SPR) ចាស់ សម្រាប់ឆ្នាំសិក្សា ២០២០-២០២១ ដែលផ្តល់ព័ត៌មានអំពីជោគជ័យរបស់សាលានីមួយៗ និងអ្វីៗសម្រាប់ការកែលម្អ។ SPREE គឺជាឧបករណ៍ដែលប្រសើរជាងមុន ដែលកាន់តែស្របតាម គោលដៅ និងការគាំទ្រ របស់ក្រុមប្រឹក្សាអប់រំ (Board of Education's Goals & Guardrails) ដែលកំណត់ការរំពឹងទុកយ៉ាងច្បាស់លាស់សម្រាប់អ្វីៗដែលសិស្សត្រូវតែសម្រេចបាន និងលក្ខខណ្ឌដែលត្រូវតែមាននៅសាលានីមួយៗ ដើម្បីផ្តល់សិទ្ធិអំណាចដល់សិស្សរបស់យើងឱ្យទទួលបានជោគជ័យ នៅក្នុង និងក្រៅ ថ្នាក់រៀន។ SPREE លើកឡើងពីគោលដៅខ្ពស់ៗ អំពីការវិភាគចម្រើនទូទៅរបស់យើង ដែលជាក្រសួងអប់រំ និងបង្ហាញពីការវិភាគចម្រើនរបស់សាលានីមួយៗតាមរង្វាស់លទ្ធផលនៃការសិក្សាតាមទម្លាប់ពីរ ដូចជា ការវាយតម្លៃពីចំណេះដឹងរបស់រដ្ឋ និងអត្រាបញ្ចប់ការសិក្សា ព្រមទាំងរង្វាស់បន្ថែមនៃ បរិយាកាស វប្បធម៌ និងឱកាស នៅសាលា។

ដូចដែលយើងបានដឹងយ៉ាងច្បាស់ថា ២០២០-២០២១ មិនមែនជាឆ្នាំសិក្សាធម្មតាទេ។ ដោយសារតែជំងឺរាតត្បាតបានបង្ខំឱ្យយើងផ្លាស់ប្តូរទៅរៀនតាមអ៊ិនធឺណិត សិស្សជាច្រើនមិនបានធ្វើតាមការវាយតម្លៃរបស់រដ្ឋ ដូចជា Keystones និង PSSAs។ ដូច្នេះ ដោយសារទិន្នន័យនៃការវាយតម្លៃនោះប្រាប់នូវរង្វាស់ SPREE ផ្សេងៗគ្នា របាយការណ៍សម្រាប់ឆ្នាំសិក្សា ២០២០-២១ ដែលគេនឹងហៅថា **SPREE Lite** នឹងមើលទៅខុសគ្នាបន្តិចពីរបាយការណ៍នាពេលអនាគត។ វានឹងមិនរួមបញ្ចូលព័ត៌មានអំពីលទ្ធផលនៃការសិក្សានៅក្នុងផ្នែក អាន និង ភាសាអង់គ្លេស (English Language Arts) ឬគណិតវិទ្យា និង វិទ្យាសាស្ត្រ ហើយក៏មិនរាប់បញ្ចូលពិន្ទុសរុបទេ។ ផ្ទុយទៅវិញ SPREE Lite របស់សាលានីមួយៗនឹងបង្ហាញបញ្ជីរង្វាស់ទាំងអស់ដែលនឹងត្រូវដាក់ពិន្ទុក្នុងរបាយការណ៍ SPREE នាពេលអនាគត ប៉ុន្តែនឹងផ្តល់តែព័ត៌មានអំពីលទ្ធផលនៃការសិក្សាសម្រាប់រង្វាស់ដែលយើងអាចវាយតម្លៃនៅពេលនេះតែប៉ុណ្ណោះ - ការត្រៀមខ្លួនសម្រាប់ អាជីព និង បរិយាកាស វប្បធម៌ និង ឱកាស។

យើងបានបង្កើតប្រភពជំនួយដែលមានប្រយោជន៍មួយចំនួនដើម្បីជួយលោកអ្នកក្នុងការអាន និងយល់អំពី SPREE ។ [ការណែនាំសម្រាប់ក្រុមគ្រួសារ \(Family Guide\)](#) នេះ ផ្តល់ការពិពណ៌នាទូទៅរបស់ SPREE និងរបៀបដែលគ្រាប់ទៅនឹង គោលដៅ និងការគាំទ្រ (Goals & Guardrails)។ [ការណែនាំសម្រាប់អ្នកប្រើ \(User Guide\)](#) នេះ ផ្តល់ព័ត៌មានកាន់តែលម្អិត និងព័ត៌មានបច្ចេកទេសអំពីរបៀបដែលយើងគណនាពិន្ទុសម្រាប់រង្វាស់នីមួយៗ។ ហើយទីបំផុត [សំណួរដែលគេខ្សោយសួរ \(FAQ\)](#) នេះ នឹងឆ្លើយសំណួរបន្ថែមដែលលោកអ្នកមាន។ ប្រភពជំនួយទាំងអស់នេះ នឹងជាច្រើនទៀត អាចឃើញនៅលើគេហទំព័រ SPREE នៅ [www.philasd.org/spree](http://www.philasd.org/spree)។

អរគុណចំពោះការចូលរួមចំណែកជាមួយក្រសួងអប់រំ នៅពេលដែលយើងខិតខំរួមគ្នាដើម្បីជួយសិស្សានុសិស្សទាំងអស់ឱ្យទទួលបានជោគជ័យ!

ដោយសេចក្តីស្មោះស្ម័គ្រ



William R. Hite Jr., Ed.D.

អគ្គនាយកក្រសួងអប់រំ  
ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្វ្លូរីដា